
Kommentar fra bestyrelsen til tilsynsrapport oktober 2017. 
 

Bestyrelsen vil gerne knytte et par kommentarer til den her på siden offentliggjorte tilsynsrapport lavet ud 

fra besøg af kommunens pædagogiske konsulent i oktober 2017:  

Kommunens tilsyn var som altid varslet i god tid, men desværre blev vores daglige leder langtidssygemeldt 

få dage før tilsynet. Det forårsagede, at vi ikke var så forberedte, som vi gerne ville være. Desværre 

medførte det også, at vores medarbejdere i skoven var meget berørte af deres leders sygemelding. Vi føler, 

at dette var medvirkende til, at stemningen i skoven og omkring børnene under tilsynet var mere anstrengt 

end normalt, og at det har været medvirkende til, at der er flere kritiske bemærkninger i tilsynsrapporten, 

end vi har været vant til. 

Vi vil dog gerne understrege, at vi tager konsulentens bemærkninger og vurderinger meget alvorligt. Vi tog 

derfor efter besøget kontakt til vores paraplyorganisation fobus pædagogiske konsulent, som efterfølgende 

har været på besøg i børnehaven to gange og arbejdet med vores medarbejdere omkring pædagogiske 

tiltag. Vi har også haft et godt og tæt samarbejde med kommunens støttepædagog omkring nogle af 

børnegrupperne. Dette har ført til den del ændringer af praksis i vores børnehave og er fortsat en udvikling, 

vi er aktive omkring. Af forskellige årsager har vi i foråret 2018 skiftet ledelse i børnehaven. Vi arbejder 

fortsat med fobus konsulenter og deltager i deres kurser og er nu ved at implementere den ny 

dagtilbudslov og dertilhørende læreplaner. Spørgsmål til tilsynsrapporten kan rettes til daglig leder Anja 

Simonsen på anja@eventyrskoven-frederiksdal.dk.  
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